
PROTOKÓŁ  Nr  XXV /  2013 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 20 marca 2013 roku 
 

      Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXIV sesji odbytej w dniu 22.02.13 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedz. Góra w 2013 roku.” 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXII/161/12 Rady Gminy Miedziana Góra z 

dnia 28 listopada 2012 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na tere-
nie Gminy Miedziana Góra. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami ko-
munalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospo-
darowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbie-
rania odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Porze-
cze gm. Miedz. Góra. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy M. Góra 

na lata 2013 – 2021. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2013 – 

2015 w Gminie Miedziana Góra. 
19. Sprawozdanie z działalności GOPS w Miedzianej Górze za 2012 rok. 
20. Podjęcie uchwały zmieniającej uzasadnienie do Uchwały Nr XXIV/179/13 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 22.02.2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II na terenie gminy Miedz. Góra. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/165/12 Rady Gminy Miedziana Góra 
z dnia 28.12.12 r. w sprawie zmiany nr 6 w miejscowym planie zagospodarowania prze-
strzennego części sołectwa Miedziana Góra na terenie Gminy M. Góra. 

22. Sprawy różne. 
23. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
24. Zapytania i wolne wnioski. 
25. Zakończenie sesji. 

 
 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
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Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXV sesję Rady Gminy, powi-
tał wszystkich przybyłych na sesję – radnych, sołtysów, Wójta, Kierowników referatów Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert na podstawie listy obecności stwierdził, 
że na sesji jest obecnych 13 radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Radni Żelazko Małgorzata i Wałek Stanisław usprawiedliwili swoją nieobecność. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad będzie radny Stefański Czesław, który wyraził zgodę. 
Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosami „za” wybrano sekretarza obrad radnego Stefańskiego Czesława. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. W związku z tym, że do spraw ujętych w punkcie 
7 i 8 potrzebny jest urbanista, to punkty przesuwa się na punkty 20 i 21. Pozostałe przesunąć o 2 
punkty. Spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 
Radny Orzelski Radosław wnioskuje o przesunięcie proponowanego punktu 16 na punkt 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie porządek obrad 
po wnioskowanych zmianach, jak na stronie 1 protokołu. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu. 
Następnie udzielił głosu przybyłym na sesję mieszkańcom Gminy. 
Pani Zarychta Anna – w miejscowości Ćmińsk ul. Podgród jest boisko, w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego naniesiono drogę i była rozmowa, że Gmina wypłaci odszko-
dowanie dla właścicieli nieruchomości za grunt przejęty pod drogę ok. 125 arów. Spytała, czy 
tak to będzie załatwione? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. droga biegnie wzdłuż działki gminnej koło 
obiektu sportowego w Ćmińsku. W m.p.z.p. jest zapisana jako droga gminna i właścicielom na-
leży się odszkodowanie. Były rozmowy, bo ta droga nie jest potrzebna gminie. Proponowano 
zwrot terenów właścicielom gruntów. W takiej sytuacji należy zmienić plan i wyrzucić tą drogę, 
będzie to bardziej kosztowne. Jest przygotowywane pismo do właścicieli gruntów w sprawie 
wykupu i negocjacji ceny.  
Pan Zimoch Robert powiedział, że jest właścicielem działki w Miedz. Górze ul. Pirytowa, w tą 
działkę podczas zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego sołectwa Mie-
dziana Góra wrysowano drogę, która przebiega przez zabudowania. Ne uzgadniano tego z wła-
ścicielem gruntu. Droga ta zablokowała wszelkie inwestycje. Wniósł dokumenty do Urzędu 
Gminy na początku marca br. o wykreślenie tej drogi z m.p.z.p. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  w m.p.z.p. ul. Pirytowa przebiega przez działkę Pana Zimocha do 
ul. Łazy. Zapisanie tej drogi blokuje właścicielowi wszelkie inwestycje na jego terenie. Do cza-
su, gdy właściciel nie wydzieli tej drogi to nic nie można zrobić. Szkoda, że nie złożono wcze-
śniej pisma w tej sprawie, bo plan jest uchwalony i jego zmiana potrwa ok. roku, musi być za-
chowana cała procedura. Być może w latach wcześniejszych przy podziale nieruchomości na 
działki budowlane wrysowano taki przebieg drogi i tak zostało. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że dalsze procedowanie nad 
tym tematem będzie na posiedzeniu Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy, bo na obecną chwilę 
nie da się rozwiązać tego tematu. Poprosił o nr telefonu Pana Zimocha w celu powiadomienia o 
terminie posiedzenia komisji. 
Pan Zimoch podał nr telefonu 505-585-507 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
Radni mają uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek powiedział, że w protokole z poprzedniej 
sesji pominięto fragmenty niektórych wypowiedzi, co zmienia treść protokołu dla osoby czytają-
cej protokół nieobecnej na sesji. Należy dopracować procedurę zgłaszania poprawek do protoko-
łu, chodzi o zmianę zapisu § 48 Statutu Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie przyjęcie proto-
kołu Nr XXIV sesji z dnia 22.02.13 r. 
                       Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W wyniku pytań rozszerzył sprawy zawarte w sprawozda-
niu oraz udzielił odpowiedzi na pytania m.in. w m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze część II 
wytyczono układ komunikacyjny i przejęciem gruntów pod drogi będzie zajmować się Gmina, 
załatwiać całą procedurę aż do wybudowania dróg i dopiero zostaną drogi przekazane do powia-
tu. Kielecki Obszar Funkcjonalny dot. strategii rozwoju kraju i województwa świętokrzyskiego, 
Gminy będą aplikować o pieniądze, żeby program obejmował wszystkie gminy z terenu powia-
tu. W sprawie drogi Tumlin-Podgród była rozprawa, dopuszczono mec. Czecha jako pomocnika 
posiłkowego. Sąd wysłuchał stanowiska poszczególnych stron, Sąd będzie przystępował do roz-
wiązania sprawy. Następny termin rozprawy wyznaczono na 09.04.br. 
 
Z sali obrad wyszedł radny Orzelski Radosław. 
 
Ad. 7. 
Kier. ref. Irena Danieluk  omawiając projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzę-
tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy w 2013 roku po-
wiedziała m.in. program  musi być uchwalany co roku, i przedłożony do uchwalenia nie uległ 
zmianie w porównaniu do ubr. Poprosiła o dopisanie w § 7 po wyrazie „Gmina” –„zawrze od-
powiednie porozumienie”. Uzyskano wymagane opinie, nie uwzględniono uwagi Powiatowego 
Lekarza Weterynarii w Kielcach dot. wskazania adresu gospodarstwa do przejmowania zwierzę-
cia do lepszych warunków. Gospodarstwo musi spełniać określone warunki, nie znaleziono go-
spodarstwa z takimi warunkami i nie wpisano w program. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław zwrócił uwagę na drobne poprawki w § 2 
ust. 2, w § 9 ust. 2 w punktach można wpisać osoby. 
Kier. ref. Irena Danieluk  odpowiedziała na ww. uwagi, że nie ma zdania w tej sprawie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-
rząt na terenie gminy Miedziana Góra w 2013 roku wraz z załącznikiem. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV / 189 / 13 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Kier. ref. Irena Danieluk  wyjaśniła, że zmiana regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy jest związana ze zmianą przepisów, które weszły w życie 16 marca 2013 r. Szerzej 
omówiła sprawę i udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek stwierdził, że rozwiano wątpliwości wy-
posażenia w pojemniki i worki, obowiązek ten przejmuje Gmina. Następnie odczytał projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXII/161/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 listopa-
da 2012 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miedziana 
Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały  
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/190/13, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. 
Kier. ref. Irena Danieluk  projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i za-
kresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nierucho-
mości, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę – zgodnie z nowelizacją 
ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminach Gmina przejęła od właścicieli nierucho-
mości obowiązek wyposażenia nieruchomości w pojemniki służące do odbioru odpadów komu-
nalnych. Rada Gminy uchwala szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług w zakresie odbie-
rania odpadów komunalnych. 
 
Na salę obrad wrócił radny Orzelski Radosław. 
 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wyjaśnił, że po konsultacjach z radnymi i sołtysami wnosi o 
zmianę zapisu w przedłożonym projekcie uchwały -  § 2 pkt 1 z „1-3-osobowych” na „1-4-
osobowych” i w punkcie 2 zmienić zapis „4-osobowych i powyżej” na „5-osobowych i powy-
żej”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że w pierwszej kolejności 
należy przegłosować projekt uchwały przedłożony przez Wójta. 
Radna Sukiennik Halina uważa, ze 1 pojemnik o pojemności 120 litrów dla 4-osobowego go-
spodarstwa domowego to za mało. 
Kier.ref. Irena Danieluk  wyjaśniła, że jest to metoda na selektywne zbieranie odpadów. 
Radca Prawny Ewa Kokowska powinien być głosowany projekt uchwały Wójta lub zgłoszony 
wniosek o odrzucie projektu uchwały. Wójt może zgłosić autopoprawki do projektu uchwały i 
nie podlegają one głosowaniu „za” lub „nie” ponieważ Wójt zmienia projekt w całości i taka 
uchwała ma być głosowana. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński spytał, czy na pewno Wójt może zmie-
niać treść na sesji? 
Radca Prawny Ewa Kokowska odpowiedziała, że to jest  upoważnienie Wójta. 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki  wnosi autopoprawkę w przedłożonym projekcie uchwały - zmia-
nę zapisu § 2 pkt 1 z „1-3-osobowych” na „1-4-osobowych” i w punkcie 2 zmienić zapis „4-
osobowych i powyżej” na „5-osobowych i powyżej”. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek powiedział, że ma wątpliwości prawne do 
tego projektu uchwały i ma zdanie trzech radców prawnych. Prosi o rozwianie wątpliwości, bo § 
5 to temat sporny. Jeden z radców prawnych adw. P.Skromak jest zdania, że Gmina ma obowią-
zek odbierania odpadów budowlanych i rozbiórkowych i powinna być ustalona opłata. § 5 pro-
jektu uchwały jest niezgodny z prawem. W projekcie uchwały pomija się element odbioru odpa-
dów od nieruchomości niezamieszkałych, też to powinno być ujęte. Ustawa wydziela nierucho-
mości zamieszkałe i niezamieszkałe. Chodzi o prowadzących działalność gospodarczą, Ci co nie 
uda się ich ująć w całym roku to powinni mieć odrębne umowy na odbiór odpadów. Co z tymi 
co prowadzą agroturystykę, czy agroturystyka powinna być ujęta w systemie opłat, bo są to nie-
ruchomości zamieszkałe Ma wątpliwości czy w systemie opłat powinni być ujęci prowadzący 
działalność gospodarczą. Na terenie Gminy jest ok. 850 zarejestrowanych, ale nie wszystkie ge-
nerują odpady. Uważa, że jest możliwość odciążenia mieszkańców od opłat. Należy zmienić 
treść zapisu tytułu uchwały – nieruchomości zamieszkałych. 
Radca Prawny Ewa Kokowska – agroturystyka jest to działalność gospodarcza i uzasadniła 
szerzej omawiając przepisy prawne regulujące ta sprawę, ale ustawa o swobodzie działalności 
gospodarczej nie dotyczy agroturystyki i winni zawierać umowy odrębne na odbiór śmieci. § 5 
projektu uchwały nie jest sprzeczny z prawem. Jest definicja odpadów komunalnych i są to od-
pady tworzone na bieżąco w gospodarstwie domowym, nie wchodzą w to odpady budowlane i 
rozbiórkowe. Świadomie umieszczono taki zapis w  § 5, żeby nie budziło to wątpliwości. Osoby 
prowadzące działalność gospodarczą będą zawierać odrębne umowy na odbiór odpadów, ale to 
też będzie zależeć od rodzaju prowadzonej działalności. 
Kier. ref. Irena Danieluk wyjaśniła, że tytuł uchwały przepisany jest z ustawy, a szczegóły są 
w treści. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – są mieszkańcy, którzy produkują odpady, a nie mieszkają. Mo-
gą złożyć deklarację i płacić za odpady. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że sprawy te powinny być 
szczegółowo przedyskutowane na komisjach, a nie na sesji. 
Radny Syska Jacek powiedział, że Wiceprzewodniczący Rady Gminy „dopieszcza” uchwałę, a 
życie zweryfikuje niektóre zapisy. Sprawy te budzą wiele wątpliwości, ale w dniu dzisiejszym 
nie znajdziemy odpowiedzi na wszystkie pytania. 
Radny Korczyński Marian  – wykonujący remont musi mieć odrębny kontener na gruz, nie ma 
nad czym dyskutować. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że dyskusja mogłaby trwać 
jeszcze bardzo długo i nie będzie wyjaśnienia na wszystkie wątpliwości, od 1 lipca br. odpadami 
będzie zajmować się Gmina i w trakcie prowadzenia spraw na pewno wyniknie potrzeba zmiany 
niektórych zapisów i podejmowania uchwał. Poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospo-
darowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę z ww. autopoprawką. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/191/13, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 10. 
Kier. ref. Irena Danieluk wyjaśniła, że Rada Gminy musi zdecydować w jaki sposób będzie 
obliczana opłata za odbiór odpadów komunalnych. Zapoznała z definicją gospodarstwa domo-
wego, zgodnie z ustawą o opiece społecznej. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie do-
konania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/192/13, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Komisji Karczewski Marcin  powiedział, że Komisja Inwestycji i Rozwoju 
Gminy wnioskuje o następujące miesięczne stawki opłat za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi: 
Odpady zmieszane: 

1. gospodarstwo 1-osobowe 16,00 zł, 
2. gosp. 2, 3 i 4-osobowe – 30,00 zł, 
3. gosp. 5-osobowe i powyżej – 45,00 zł, 

Odpady selektywne: 
1. gospodarstwo 1-osobowe – 10,00 zł, 
2. gosp. 2,3 i 4-osobowe – 17,00 zł, 
3. gosp. 5-osobowe i powyżej – 24,00 zł. 

Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że zgłasza autopoprawkę do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i tak: 
I.§ 1 ust. 1 punkty otrzymują brzmienie: 

1)  gospodarstwo 1-osobowe 16,00 zł, 
2) gosp. 2, 3 i 4-osobowe – 30,00 zł, 
3) gosp. 5-osobowe i powyżej – 45,00 zł, 

II.§ 1 ust. 2 punkty otrzymują brzmienie: 
1) gospodarstwo 1-osobowe – 10,00 zł, 
2) gosp. 2,3 i 4-osobowe – 17,00 zł, 
3) gosp. 5-osobowe i powyżej – 24,00 zł. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław – sprawa ta była przedyskutowana z soł-
tysami i były też inne propozycje. Natomiast Komisja przyjęła i wnioskuje o wyżej wymienione 
stawki opłat. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław uważa, że proponowany podział na 
gospodarstwa domowe jest sprawiedliwszy niż opłaty za osobę. Lepiej jest, gdy tych grup jest 
mniej. 
Radny Syska Jacek powiedział, że należy wprowadzić dodatkową kategorię opłat za działki do 
900 m2. W deklaracji jest zapis, czy są odpady kompostowane? W przyszłości, jeżeli nie będą 
kompostowane to wprowadzić opłatę.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z ww. autopoprawką Wójta 
Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/193/13, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 12. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  zgłosił autopoprawkę w deklaracji o wysokości opłaty za gospo-
darowanie odpadami komunalnymi i tak: w punkcie 6 rodzaj gospodarstwa: 1-osobowe; 2,3 i 4 
osobowe; 5-osobowe i powyżej; oraz w objaśnieniach zmiana zapisów w tabeli dot. rodzaju go-
spodarstwa i opłat zgodnie z podjętą uchwałą w punkcie 11 porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław zwrócił uwagę na rozbieżności we wzo-
rze deklaracji, a mianowicie: w punkcie 2 jest Pesel, brakuje nazwiska i daty urodzenia, a co na 
to GIODO jeżeli jest Pesel, czy uzgadniano wzór deklaracji?  Uważa, że należy dopisać pozycję 
trzecią to co zjadają kury czy inne zwierzęta domowe oraz zmienić datę składania pierwszej de-
klaracji. 
Kier. ref. Irena Danieluk  wyjaśniła, że w ustawie nie ma takich szczegółów, nie ma podstawy 
do wpisania. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki zgłosił następujące autopoprawki do załącznika do projektu 
uchwały i tak w deklaracji po Pesel dopisać „lub datę urodzenia”. W załączniku do deklaracji 
pod tabelą umieścić datę i czytelny podpis składającego deklarację, a następnie Uwaga o treści 
jak w projekcie. Daty złożenia pierwszej deklaracji nie należy zmieniać. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie wzo-
ru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości zamieszkałych oraz załącznik z załącznikiem do projektu uchwały z 
ww. autopoprawkami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/194/13, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 13. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – w § ust. 1 
wpisać pkt 1 o treści – I i II kwartał do 15.03. i pkt 2 o treści za III i IV kwartał do 15.09. 
                        Radni podczas dyskusji zgłaszali inne terminy natomiast sołtysi wnosili o pozo-
stawienie takich terminów jakie są przy płatności podatku tj. tak jak w projekcie omawianej 
uchwały, ponieważ ludzie są przyzwyczajeni do tych terminów. Wyznaczenie innych terminów 
to będzie problem. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  po dyskusji zgłosił kolejną autopoprawkę do projektu uchwały, a 
mianowicie w § 2 ust. 1 po wyrazie „wezwania” wpisać  wyraz „minimum raz na pół roku w 
terminach” i terminy jak wyżej. 
Radca Prawny Ewa Kokowska powiedziała, ze Rada określa konkretny termin, nie może być 
zapisu „minimum”, bo powoduje niejednoznaczność zapisu. Pozostawić pierwotną wersję. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wycofał zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały, pozostają 
zapisy w pierwotnej wersji. W § 4 ust. 6 wpisać inkaso w wysokości 7%. 
Kier. ref. Irena Danieluk  przedstawiła kalkulację inkasa na podstawie której określono procent 
inkasa. Np. kwota 500 zł brutto to do wypłaty 360 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/195/13, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 14. 
Kier. ref. Irena Danieluk  powiedziała, że projekt uchwały dotyczy określenia górnych stawek 
opłat dla mieszkańców nie będących w gminnym systemie gospodarki odpadami. Chodzi tu o 
zawieranie umów z przedsiębiorcą odbierającym odpady np. przez osoby prowadzące działal-
ność gospodarczą. Przedsiębiorca nie może brać wyższych opłat  tylko będą obowiązywać 
uchwalone przez Radę Gminy. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wnosi o zmianę zapisu w § 2 ust. 2 z „30,00 zł brutto” na „45,00 
zł brutto”. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław – dla nieruchomości zamieszkałych jest 
40,00 zł, to dla nieruchomości niezamieszkałych nie powinna być niższa? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki – jest to górna stawka dla nie segregowanych, ale przedsiębiorca 
nie musi mieć górną, może mieć mniejszą, opłata jest dla tych co nie zawrą umowy z Gminą. 
Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że wcześniej podjęte uchwały dotyczyły nierucho-
mości zamieszkałych, a ten projekt uchwały dotyczy nieruchomości niezamieszkałych. Ta 
uchwała wyznacza górną stawkę, jaką może zażądać przedsiębiorca odbierający odpady z nieru-
chomości niezamieszkałej. Nie musi być to górna stawka, nie może być wyższa, ale może być 
niższa. Opłata będzie obowiązywać jeżeli właściciel nieruchomości niezamieszkałej nie zawrze 
umowy z Gminą na odbiór odpadów. 
Radny Stefański Czesław spytał, czy słowo nieruchomość niezamieszkała dotyczy domku let-
niskowego, a jeżeli ma sklep czy inną działalność a nie mieszka? 
Kier. ref. Irena Danieluk  – jeżeli nie prowadzi gospodarstwa domowego w tym obiekcie to nie 
będzie w gminnym systemie gospodarki odpadami. Domek letniskowy jest zamieszkiwany przez 
jakiś czas i deklaracja będzie składana na czas zamieszkiwania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław stwierdził, że jest to nielogiczne, że ma-
my przyjąć kogoś do systemu na 2 miesiące, kto nie podpisał umowy. W tym przypadku chodzi 
o górne stawki. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 3 głosy „za”, 5 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
            Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 30 min. przerwę w obradach od godz.12.50 do 
13.20 Ze względu na ważne sprawy osobiste po przerwie na salę obrad nie wróciła radna Su-
kiennik Halina. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński wznawiając obrady skierował pytanie do 
radcy prawnego Ewy Kokowskiej – czy każdą autopoprawkę Wójta musi przyjąć Rada Gminy. 
Bo oznaczałoby to, że Wójt na sesji może dowolnie zmieniać treść uchwały. 
Radca Prawny Ewa Kokowska odpowiadając powiedziała m.in. autopoprawkę Rada Gminy 
przyjmuje lub nie podczas głosowania nad projektem uchwały. Może podjąć lub nie podjąć 
uchwały. 
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Ad. 15. 
Kier. ref. Irena Danieluk  powiedziała, że chodzi o nadanie nazwy drodze wewnętrznej w miej-
scowości Porzecze i będzie to ul. Diamentowa. Nazwa została uzgodniona z właścicielami nie-
ruchomości. Udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński zwrócił uwagę, żeby nazwy ulic w miej-
scowościach uzgadniać z sołtysem. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Porzecze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/196/13 wraz z załącznikiem graficznym, która stanowi załącz-
nik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 16. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora szczegółowo omówił proponowane zmiany w projekcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok zgodnie z załącznikiem nr 14 do pro-
tokołu. Następnie udzielił wyczerpujących odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2013 rok wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV / 197 / 13 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr  15 do protokołu. 
 
Ad. 17.   
Skarbnik Gminy Szymon Sikora powiedział, że ww. zmiany w budżecie gminy na 2013 r. po-
wodują zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2013 – 2021. Udzielił odpo-
wiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2013 – 2021 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV / 198 / 13 w ww. sprawie wraz z załącznikami, która stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.18. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. że zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i sys-
temie pieczy zastępczej Gmina jest zobowiązana do opracowania i realizacji trzyletniego gmin-
nego programu wspierania rodziny. Będą konieczne kolejne pieniądze z budżetu na realizację 
programu, być może pieniądze z przeciwdziałania alkoholizmowi będą przekazane na ten cel. 
Udzielił odpowiedzi na pytania. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie przy-
jęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2013 – 2015 w Gminie Miedziana Góra wraz z 
załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV / 199 / 13 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że przekazano radnym 
„Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedzianej Górze za rok 2012”, 
czy są pytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. sprawozdanie to są działania bieżące Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, jest to w miarę dokładnie zrobione, wykazane są wydatki i na jakie 
sprawy. Część środków Gmina dostaje, a część musi dołożyć.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław zadał pytanie, ile osób na dzień dzisiejszy 
ma pracę z tych przeszkolonych z programu za 360 tys. zł.? Cieszyłby się, gdyby choć jedna 
miała stałą pracę. 
 
Ad. 20. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wyjaśnił, że w tytule uzasadnienia do Uchwały Nr XXIV/179/13 
Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część II na terenie gminy Miedziana 
Góra wpisano „Rady Miejskiej Daleszyce”, a winno być „Rady Gminy Miedziana Góra”. Należy 
zmienić to uchwałą. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław odczytał projekt uchwały zmieniającej 
uzasadnienie do Uchwały Nr XXIV/179/13 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 22 lutego 2013 
roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty 
Pierwsze – część II na terenie gminy Miedz. Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie odczytany projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXV/200/13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 19 do pro-
tokołu 
 
Ad. 21. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że na poprzedniej sesji było czytane Rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego i wskazano omyłki popełnione w Uchwale Nr 
XXIII/165/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie zmiany nr 6 w 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Miedziana Góra, na sesji 
był urbanista Rafał Kozieł i szczegółowo omawiał wprowadzane zmiany, projekt uchwały był za 
późno przekazany radnym i odłożono na następną sesję. Podjęcie uchwały jest konieczne do 
sprostowania błędów i brakujących spraw wytkniętych przez Wojewodę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław powiedział, że ma wielkie wątpliwości do 
sprostowania błędów wytkniętych przez Wojewodę. Dwa pierwsze punkty są bardzo ważne. Nie 
wiadomo, czy nie dotyczy p. Zimocha. 
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Wójt Gminy Maciej Lubecki wyjaśnił, że zapisy w tekście muszą być zgodne z rysunkiem. Nie 
dotyczy to sprawy drogowej poruszonej przez p. Zimocha. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wałek Jarosław odczytał projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr XXIII/165/12 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie 
zmiany nr 6 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Miedziana 
Góra na terenie Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XXV / 201 / 13 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
             
Ad. 22. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poinformował, że zgłoszono drużynę do 
udziału w XIII Turnieju Halowych Mistrzostw Radnych i Pracowników samorządowych w Piłce 
Nożnej Powiatu Kieleckiego. Rozgrywki odbędą się 06.04.13 r. w hali sportowej w Zagnańsku. 
Kolejna sprawa to złożenie oświadczeń majątkowych wraz z kopią PIT za rok poprzedni w ter-
minie do 30.04.13 r. W materiałach na sesję przekazano druki oświadczenia, poprosił o rzetelne 
wypełnienie i złożenie w ustawowym terminie. Następnie złożył życzenia sołtysom z okazji 
Ogólnopolskiego Dnia Sołtysa – Opiekuna i Gospodarza Wsi. Odczytał życzenia Wiceprezesa 
Rady Ministrów Janusza Piechocińskiego. 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poprosił radnych o złożenie interpelacji 
pisemnych. 
                 W związku z brakiem interpelacji przystąpiono do dalszej części obrad. 
 
Ad. 24. 
Radny Karczewski Marcin poprosił o przyspieszenie prac związanych z naprawą mostu w Bo-
brzy. 
Radny Korczyński Marian – w dniu 15.03.br. odbył się przetarg na rozbudowę oczyszczalni 
ścieków w Kostomłotach Drugich. Wpłynęły 4 oferty i najtańsza jest powyżej 4mln zł., brakuje 
w budżecie ponad 1 mln zł. Wnioskuje o unieważnienie przetargu, opracowanie nowej specyfi-
kacji i ponownego ogłoszenia przetargu. Zwrócił uwagę, że za małe jest przyjęte wadium jak 
również kara za nie wywiązanie się z warunków umowy za mała. Zadeklarował, że z Kier. ZGK 
mogą opracować nową specyfikację. Szerzej odniósł się do tej sprawy. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że kwota ogłoszona w prze-
targu zawsze była niższa. Zabezpieczenia miały być maksymalne a tu są minimalne. Prośba do 
Wójta o zwrócenie uwagi na te sprawy. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki wyjaśnił, że jest to inny przetarg niż do tej pory i to, że kwota 
nasza jest mniejsza. To co będzie możliwe do zmiany z naszej strony to zmienimy. 
Radny Orzelski Radosław spytał, co ze środkami na ten cel? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki – nie odpowie na to pytanie, bo nie wie jak odpowiedzieć. 
Radny Syska Jacek spytał, jak przebiegają prace związane z przystąpieniem do budowy chod-
nika dla pieszych w Kostomłotach Pierwszych przy ul. Podmiejskiej. W związku ze zmianą 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tego sołectwa i zmianami w ciągu komu-
nikacyjnym to ruch na ul. Podmiejskiej będzie duży. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – Gmina nie ma pieniędzy na budowę chodnika, został zrobiony 
projekt tak jak i w innych miejscowościach teraz trzeba wymóc budowę na Starostwie Powiato-
wym. Ruch na pewno będzie duży na tej drodze. 
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Kier. ZGK Zdzisław Zapała  poinformował, że od poniedziałku tj. 23.03.br. będą zbierane 
wielkogabaryty. Dobrze byłoby, żeby wystawić do godz. 9.00. Zwrócił uwagę, że jest coraz go-
rzej ze ściągalnością opłat, sytuacja jest tragiczna, ½ ludzi zalega z opłatami. Jeszcze będą wysy-
łane wezwania do zapłaty, a kolejna sprawa to odcięcie od głównej sieci. Zwrócił się do Rady 
Gminy o pomoc w egzekwowaniu należności i pomoc w rozwiązaniu tej sytuacji. Może dojść do 
tego, że pracownicy nie otrzymają pensji. Kolejna sprawa to pompowanie ścieków z szamb do 
sieci kanalizacyjnej. Policja nic nie chce robić w tej sprawie. Może ktoś z radnych ma pomysł na 
rozwiązanie tej sytuacji. Następny temat to firma wypowiedziała umowę na odbiór psów. Propo-
nują nowe warunki umowy tj. 1800 zł za psa przekazanego do schroniska. Stało się też modne 
pisanie o wypłatę odszkodowań za linie przesyłowe przez działkę np. wodociąg i kanalizacja. 
Wypłata odszkodowań wpłynie na cenę wody i ścieków. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński uważa, że należy temat odszkodowań za 
linie przesyłowe poruszyć na zebraniach wiejskich z mieszkańcami. Tym tematem może zająć 
się Komisja Inwestycji i Rozwoju Gminy. 
Radny Wójcicki Romuald jest zdania, że nie należy poruszać tego tematu, bo będzie jeszcze 
więcej wniosków. 
Sołtys Bożena Modrzejewska – w Ćmińsku ul. Źródlana była zrobiona droga 3 lata temu i już 
sypie się, niedługo spłynie do rowu. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  – droga spływa z wodami płynącymi z lasu. W miejscowym pla-
nie zapisano drogi, ale mieszkańcy nie zgadzają się. Lasy nie dadzą gruntu pod drogi muszą dać 
mieszkańcy. Musi być grunt na wykonanie rowu i porządnego odwodnienia drogi. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  – podobna sytuacja jest w Miedzianej Górze ul. Kamienna, nikt 
nie chce odsunąć się od drogi. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, kto będzie roznosił deklaracje śmieciowe i zmuszał mieszkań-
ców do wypełnienie i złożenia do urzędu gminy? Jak wyegzekwować opłaty za śmieci? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  wyjaśnił, że Gmina ma obowiązek odbioru śmieci i jeżeli miesz-
kańcy nie będą płacić to Gmina wywiezie kosztem innych spraw. Mieszkańcy muszą złożyć de-
klaracje i druki pobrać we własnym zakresie. Druki deklaracji będą wszędzie, gdzie to będzie 
możliwe. Jeżeli ktoś nie złoży deklaracji to dostanie decyzję z Urzędu i będą naliczone opłaty za 
śmieci. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński i Wójt Gminy Maciej Lubecki  w imie-
niu radnych, sołtysów, pracowników urzędu gminy i jednostek organizacyjnych gminy podzię-
kowali Panu Szymonowi Sikorze Skarbnikowi Gminy za współpracę i życzyli dobrego odpo-
czynku na zasłużonej emeryturze. 
Skarbnik Gminy Szymon Sikora podziękował wszystkim za współpracę. 
 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XXV sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  14.30. 
 
 
     Protokolant                                Sekretarz obrad                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Halina Żelazna                             Stefański Czesław                                Robert   Pokrzywiński 
 
 
 


